
RØDOVRE KOMMUNE  

Helhedstilbuddet Skovmoseskolen 
 

Referat af Helhedstilbuddet Skovmoseskolens Skolebestyrelsesmøde onsdag den 15. august 

2018 kl. 17.00 til kl. 20.00  

 

Forældrerepræsentanter:  

Camilla Valsted, Hanne Schmidt, Betina Larsen Janni Frandsen, Julie Kjellberg, Ouafae Dalsgaard 

 

Repræsentant for erhvervslivet: 

Kim Wilde 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Trine Blomberg Madsen og Mette Gill 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Per Danielsen, Lone Jørring og Allan E. Laurents 

 

Børne og Skoleudvalget: 

 

Flemming Lunde Østergaard Hansen   

 

Afbud: 

Flemming Lunde Østergaard Hansen, Hanne Schmidt, Betina Larsen 

 

Dagsorden 

Allan bød velkommen til den nye skolebestyrelse 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt. 

 

2. Valg af dirigent. 

  Janni blev valgt. 
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3. Godkendelse af referat af Skolebestyrelsesmøde den 27. juni 2018 

Godkendt 

 

4. Sager fra forældre til Skolebestyrelsen  

Ingen 

 

5. Skolebestyrelsens konstituering. (dvs. valg af formand) 

Hanne Schmidt(mor til Martin i 7a) blev enstemmigt valgt. Resten af bestyrelsen er enige om, at 

bakke op/deltage i og om formandens opgaver 

  

6. Skolebestyrelsens Forretningsorden for denne skolebestyrelsesperiode til godkendelse 

 

 
 

Godkendt med den lille ændring i forhold til sidste periode, ”elevrådet deltager kun i 

forårsmødet” og der tilføjes en repræsentant fra erhvervslivet. 

 

7. Rødovre Kommunes organisationsplan (med udgangspunkt i Skovmoseskolen) 

Allan gennemgik i korte træk organiseringen af Rødovre Kommunes skolevæsen. 

 
 

 

 

 

8. Årsberetning til forældremødet  
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Allan og Janni færdiggør dagsordenen. VBT kommer til sidst i mødet med det formål, at sikre 

den bedste mulige opstart den 1. okt. 2018. 

 

9. Temaaften den 29. november 2018 – planlægning. Kim Wilde udarbejder et spørgeskema 

til forældrene om mulige emner 

Kim gennemgik spørgeundersøgelsen som omhandlede 4 områder; generelt, tidspunkter, temaer 

og deltagelse. Følgende bemærkninger er opsamlet til inspiration. 

 

 Få redskaber til løsning af udfordringer.  

 Vekselvirkning mellem oplæg og diskussion i gruppe. 

 ”Moraften” og ”faraften”, god succes fra Troldemosen. 

 Placering af temaaften har en betydning. 

 Måske opdeling på trin, mht. undersøgelsen. 

 Perspektivering af skoleforløbet. 

 Ikke bange for flere arrangementer, også selvom kun 20-25 deltager. 

 Også et spørgsmål om hvordan det hele startes op i 0.klasse, forældre har 

overskud til at deltage. 

 Etablering af kontaktforældre.  

 Facebookgruppe er en god ide. 

 Få ”bundet” klassen bedre sammen, forældre kender hinanden fra børnehaver 

etc.  

 Legepladsdag, uformelt, man kan mødes på en legeplads. 

 Stress, en personlig vinkel på det at man har et handicappet barn.  

 ”Bløde værdier” som temaer 

 

Hvis SB har flere bemærkninger/ideer til Kims undersøgelse, send lige en mail senest fredag til 

Kim. Undersøgelsen skal bruges til at få emner til temaaftenen den 29. november. 

Mail: kim@wilde.dk 

 

 
 

10. Børne og Skoleudvalget afholder udvalgsmøde på Skovmoseskolen den 11. september 

2018. Allan opstarter mødet. Gode ideer til emner/vinkler.  

 

 Skoleforløbet på Skovmoseskolen, video. 

 Opgaveløsningen med elever, diversiteten i vores elevgruppe. Udfordringen i 

målgruppen, lokaler, personalekompetencer, inklusion, pladsbehov 

 Teknologi og innovation, hvordan griber vi opgaven an. 
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11. Høring ift. Rødovres Budgetforslag for 2019 

 
SB indstiller budgettet til godkendelse og fremsender høringssvar. 

 

Helhedstilbuddet Skovmoseskolen har fået oplyst, at det er vedtaget i KKR, at der skal spares en 

½ procent i 2019 og ½ procent i 2020. Dette er ikke indarbejdet i budgettet.  

SB undrer sig over udmeldingen på ½ procent besparelse pr. år, når Helhedstilbuddet 

Skovmoseskolen er gået i gang med en mere differentieret takstdiskussion på grund af 

elevgruppens diversitet og er gået i dialog med forvaltning. 

  

Hvis besparelsen bliver endelig vedtaget anbefaler SB, 

at Helhedstilbuddet Skovmoseskolen skal spare 1procent i 2020 og ikke en ½procent i 19 og ½ 

procent i 2020. 

 

 

   

12. Meddelelser:  

 
    

a) Formanden: ingen bemærkninger. 

b) Ledelse:  

Skift til nyt kørselsskab VBT den 1.okt 2018. Brugsvandet er nu klar til brug igen, alle rør 

udskiftet, madkundskabslokalet er også næsten færdigt. Næste skridt er nu ventilationen. 

AEL mødes med skolechefen. 

c) Medarbejderrepræsentanter: 

 It og innovationsdag på UCC, rigtig god dag, mange positive tilbagemeldinger. 

 27.september, ”Drømmeskolen” fra 19 til 2, oplæg ved Anders Morgenthaler. 

 

13. Evt. 

Bo Jacobsen blev ansat som TI-vejleder. 

 

Kommende møder: 

4. september kl. 17.00-19.00: Forældremøde for hele skolen 

 

17. september kl. 17.00-19.00: Ud af skolen ”og hvad så”. Temaaften for forældre i udskolingen. 

V/ UU-vejleder Mette Kofoed. 

 

20. september kl. 19.00-20.30: Dialogmøde for alle interesserede 
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8. oktober kl. 17.00-20.00: Almindelig Skolebestyrelsesmøde 

 

16-17. november: Internat for alle skolebestyrelser på Kobæk Strand 

 

29. november kl. 17.00-19.00: Almindelig skolebestyrelse 

 

29. november kl. 19.00-20.30: temaaften I 

 

14. januar 2019 kl. 19.00-20.00: Almindelig skolebestyrelsesmøde 

 

5. marts kl. 17.00-19.00: Almindelig skolebestyrelsesmøde 

 

5. marts kl.19.00-20.30: Temaaften II 

 

21. marts kl. 19.00-20.30: Dialogmøde på Rødovre Gaard for alle interesserede 

 

24. april kl. 17.00-20.00: Almindelig skolebestyrelsesmøde 

 

23. maj kl. 16.30-19.30: Almindelig skolebestyrelsesmøde med Elevrådet 

 

19. juni kl. 17.00-20.00: Almindelig skolebestyrelsesmøde med sommerafslutning. Afholdes hos 

Kim Wilde i Søborg 

 

Med venlig hilsen 

Og vel mødt 

Allan E. Laurents  


